
Protokoll från styrelsemöte i Bjurtjärns byalag, 240905 

 

1. Mötet öppnades 

2. För föredragningslistan fastställdes 

3. Kort genomgång av föregående styrelsemöte:  Viss kontakt med 

föräldraföreningen i Bjurtjärn är på gång. Vi avvaktar kontakt därifrån. 

4. Ekonomi: Totalt resultat för närvarande är 5046765,09 kr. Kent redogjorde för några 

delar i den detaljerade översikten. Han nämnde också att han gjort en ansökan som 

befriar oss från inkomstdeklaration i fem år framåt. 

5. Information om bygdegårdförsäkring: Byalaget betalar för närvarande ca 1000 kr 

per månad (varav 280 kr för medlemskap). Genom försäkringen kan vi, en eller flera, 

gå en kurs ”Säker bygdegård”, som behandlar olika säkerhetsaspekter. Detta ger oss 

20 % nedsatt försäkringsavgift. Vem / vilka vill gå kursen? Beslut tas vid nästa möte. 

Kent undersöker vidare hur olika basbelopp gäller för vår försäkring. Diskuterades 

även hur släpkärran ska försäkras och vi beslutade om byte till Svedea, 

halvförsäkring, för 250 kr / år 

6. Arbetslaget: Kent redogjorde för arbetet i arbetslaget och angav att nästa träff äger 

rum torsdag den 19/9 

7. Medlemsläget: Ytterligare tre inbetalningar har kommit in och påminnelser skickas 

till några fler. 

8. Rapporter:  Motordagen blev ett lyckat evenemang och det verkar ha lockat en ny 

grupp besökare. Önskemål finns om att upprepa arrangemanget. 

9. Kommande program: Kakfestival 22/9 Vi fortsätter värva bagare och några är 

redan klara. Ingrid Lindh hjälper till att ringa runt. Vi ska också kolla med 

konditorierna och med Delibake för eventuell sponsring och bidrag. Oktoberpub 

planeras den 5/10. Serveringstillstånd är sökt och finns. Julmarknad Det är viktigt att 

vi planerar i tid och kollar upp och värvar utställare. Om vi väljer ett sent datum kan vi 

förhoppningsvis värva säljare på de föregående julmarknaderna. Kent undersöker. 

10. Uthyrningen En förnyelse av nyckelkoden bör ske med relativt täta mellanrum och 

ett nytt, förenklat kontrakt är under arbete. Det är rimligt att vi har ett tillägg för el 

under de kallare månaderna, oktober-april. Ska vi rentav avråda från att hyra 

december, januari och februari? 

11. Projekt / investeringar: Inköp av skrivare (ca 15000kr) beslutas vid nästa möte. 

Köksprojektet tas upp nästa möte. Värmepumpen är installerad och en översyn av 

elementen planeras. Ska separata elmätare installeras, tex för musikrummet? 

Utemiljön: Anna och Anders Nilssons  åtgärder (grävning på framsidan) inväntas. 

Sophämtning är beställd. Fönsterrenovering påbörjas vecka 39 av SCC i Storfors. 

Startkostnaderna ligger på ca 84 000 kr. 

12. Övriga frågor Avtackningar av Ronny/Helena Alfredsson, Folke Eriksson och Maria 

Ludvigsson har genomförts och uppskattats. Julshowen (Wermland Opera) 

genomförs den 11/12. Björn Larsson håller i arrangemanget och vi får 3500 kr från 

Karlskoga energi. Vi ska också söka Leaderbidrag för showen. 

13. Nästa möte/kaffe hålls den 10/10 och Kent fixar kaffe. 


